
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 27. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 365

Ministeren bedes oplyse, hvorfor ministeren allerede på nuværende tidspunkt har afskre-

vet at kunne hjemføre ca. 6,7 mia. kr. af de samlede svindelbeløb, når nu der er anlagt

sager for det fulde svindelbeløb.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin

formand
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